
 
Geacht College,  
 
Al in de vorige raadsperiode heeft Lokaal Liberaal zijn vraagtekens gezet bij de wijze 
waarop de verkeerscontroles in Stichtse Vecht worden uitgevoerd.  
Dit naar aanleiding van ongevallencijfers die in relatie gebracht zouden zijn met hoge 
snelheden op de verbindingsweg.  Het verzoek tot handhaving is vervolgens ingediend bij 
het verkeershandhavingsteam van de politie. 
 
In juli 2013 hebben wij in reactie hierop een aantal schriftelijke vragen ingediend,  
waarop wij vanuit de college op  5 augustus antwoord hebben gehad.  
Een vraag hieruit willen we graag opnieuw stellen.  
Wij stelden op  21 juli 2013 de vraag: 
“Bent u met ons eens dat bekeuringen een middel zijn om gedrag aan te passen en niet een 
doel op zich?” 
Het antwoord wat hier op 5 augustus op volgde was:  
Ja, het primaire doel van de controles is het terugdringen van overschrijding van de 
toegestane snelheden en voorkomen van onveilig verkeersgedrag.  
 
Op zaterdag 29 maart j.l. is er opnieuw een snelheidscontrole uitgevoerd op de 
verbindingsweg, en naar aanleiding van een aantal foto’s die ons zijn toegekomen, zet de 
fractie van Lokaal Liberaal nog grote vraagtekens bij de zo gestelde verkeersveiligheid.  
De foto’s  (zie bijlage 1 en 2) laten zien dat de controleauto op de busbaan geparkeerd 
staat. Deze staat daar echter zo dat de bus (die daar tenslotte hoort) niet meer kan stoppen 
om zijn passagiers veilig in en uit te laten stappen, maar nog deels op de rijbaan moet 
blijven staan.  
 
Wij hebben hierop de volgende vragen: 
 
Is het college het met ons eens dat een controle die op deze wijze is uitgevoerd gevaarlijk is 
voor de verkeersveiligheid, en derhalve zijn doel voorbij gaat? 
 
Is het college bereid om de politie te vragen op deze plek geen controles meer te houden, 
maar de controles op een plek te houden waar het nodig is? Wij noemen als voorbeeld 
schoolzones die dagelijks tot gevaarlijke situaties leiden. 
 
Heeft het college al een goed beeld van de resultaten?  
Hoeveel ongevallen hebben er in de periode juli 2013 tot heden plaatsgevonden?  
En wat was de oorzaak van deze ongevallen? Waren deze snelheids gerelateerd of hadden 
deze ongevallen een andere oorzaak? 
 
Heeft het college reeds een plan om op een andere wijze de verkeersveiligheid aan te willen 
pakken door bijvoorbeeld het aanleggen van rotondes?   
 
Namens de fractie Lokaal Liberaal 
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